
TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA 
 
Your Standing Committee on LEGISLATIVE AFFAIRS presents the following as its Fourth Report. 
 
 
Meetings 
 
Your Committee met on October 27, 2016 at 6:00 p.m. in Room 254 of the Legislative Building. 
 
 
Matters under Consideration 
 
• Bill (No. 15) – The Sexual Violence Awareness and Prevention Act (Advanced Education 

Administration Act and Private Vocational Institutions Act Amended)/Loi sur la sensibilisation et la 
prévention en matière de violence à caractère sexuel (modification de la Loi sur l'administration de 
l'enseignement postsecondaire et de la Loi sur les établissements d'enseignement professionnel 
privés)  

 
 
Committee Membership 
 
• Hon. Mr. FIELDING 
• Mrs. GUILLEMARD (Chairperson) 
• Mr. KINEW 
• Ms. KLASSEN 
• Mr. MARCELINO 
• Hon. Mr. MICKLEFIELD 
• Ms. MORLEY-LECOMTE 
• Hon. Ms. SQUIRES 
• Hon. Mrs. STEFANSON 
• Mr. SWAN 
• Hon. Mr. WISHART 
 
Your Committee elected Ms. MORLEY-LECOMTE as the Vice-Chairperson 
 
 
Public Presentations 
 
Your Committee heard the following four presentations on Bill (No. 15) – The Sexual Violence 
Awareness and Prevention Act (Advanced Education Administration Act and Private Vocational 
Institutions Act Amended)/Loi sur la sensibilisation et la prévention en matière de violence à caractère 
sexuel (modification de la Loi sur l'administration de l'enseignement postsecondaire et de la Loi sur les 
établissements d'enseignement professionnel privés):   
 
Michael Barkman Canadian Federation of Students Manitoba 
Laura Garinger University of Winnipeg Students Association 
Janelle Curry Manitoba Association for Rights and Liberty 
Rosemarie Gjerek Klinic Community Health 
 
 
Bills Considered and Reported 
 
• Bill (No. 15) – The Sexual Violence Awareness and Prevention Act (Advanced Education 

Administration Act and Private Vocational Institutions Act Amended)/Loi sur la sensibilisation et la 
prévention en matière de violence à caractère sexuel (modification de la Loi sur l'administration de 
l'enseignement postsecondaire et de la Loi sur les établissements d'enseignement professionnel 
privés)  

 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 

 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

Submitted by, 
 
 
 

_______________________________ 
Mrs. Sarah GUILLEMARD, Chairperson 

October 27, 2016 
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